
Jeg har med stor interesse læst B 6 Forslag til folketingsbeslutning om behandlingsret inden for 
behandling af søvnløshed hos børn med adhd. 
 
Jeg er selv mor til to piger, der har været fanget i "snitfladeproblematikken" mellem regionen og 
kommunen i forbindelse med kugledyner.  
 
Mine piger har dog ikke ADHD, men autisme. Og derfor er jeg også ked af at 
beslutningsforslaget udelukkende forholder sig til børn med ADHD.  
 
Børn med ADHD er ikke de eneste børn, der har søvnproblemer og som bliver fanget mellem 
region og kommune. Børn med autisme, for tidligt fødte børn, børn med hjerneskade og mange 
andre kan også have svære søvnproblemer. 
 
Jeg håber, at udvalget vil generalisere og sikre at også børn med andre problematikker end lige 
ADHD får nemmere adgang til ikke-medicinsk hjælp til en god søvn. 
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